
 
 

Referat fra styremøte 1-2023 

 

Torsdag 12.1.2023 
 
Tilstede: Per Røgeberg, Anne Svånaug Blengsdalen, Erling Halling, Robert Dokken, Marie 
Berg. 
 
 
SAKSLISTE: 
 
01/23: Årsmøtesaker 

 Regnskap fra kasserer er sluttført. 

 Valg: Repr. fra valgkomiteen, alt ok. 

 Innkomne saker, frist 19. januar. 

 Ordstyrer: Spørre Oddvar Kaasa. 

 Referent: Marie Berg. 

 Velge de som har signaturrett – viktig med tanke på Brønnøysund og disponering av 
kontoer. 

 
02/23: Digitaliseringsprosjektet er sluttført 

Bjørn Laupsa-Borge har sluttført arbeidet med å digitalisere fotoarkivet til KDS. 
Dette er fotoer som Solveig Thorebråten har samlet gjennom mange år, og som nå skal 
lagres digitalt på Folkemusikksenteret i Prestfoss. 
 
03/23: Søknad til Frifond er innvilget 
Leder søkte om støtte til Folkemusikkverksted, og fikk tildelt følgende beløp. Driftstønad:   
kr.  31.680,-. 
Denne stønaden skal disponeres av Kongsberg Spel- og Dansarlag. 
 
04/23: Søknad fra Elin Hansson ang. boklansering 

Elin Hansson har forfattet en bok, og denne skal markedsføres på Mølla med   Arve Fretheim 
som bokbader.  Den blir også til salgs der. Det skal samtidig være en markedsføring av laget, 
og lagets spillemenn skal underholde. Det er Kongsberg Spel- og Dansarlag som skal stå som 
arrangør og betale for leie av lokalet. Datoen er 30. januar 2023.  Kl. 19.00. 
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05/23: Planlegging av Marken 2023 

Robert og Erling skaffer dommere til kappleiken, det meste er nå på plass. 
Det må også ordnes med hjelp på kjøkkenet kappleikslørdagen. Spørre noen elever på Kokk- 
og servitørlinja på Dyrmyhr. 
På konserten Markensfredagen er det «Fire kvinner i folkemusikkens tjeneste» som står for 
underholdningen. 
 
 
Referent Marie Berg 

 


